

CATALO
Vegetarian
DHA
Formula

Prenatal Plant DHA
100% Vegetarian Softgel

60 Softgels
DIETARY SUPPLEMENT

NUTRITIONAL SUPPORT
PREGNANCY & LACTATION

MADE WITH
UNPOLLUTED ALGAE

CATALO Vegetarian DHA Formula
Ocean fishes are known for their DHA content because of their micro-algae rich diet; therefore, CATALO uses *life'sDHA™* patented technology to extract purified vegetarian DHA extract from micro-algae. It is not only free of ocean-borne pollutants but also without the fishy taste. This DHA is designated by FDA as a safe ingredient for infant formula and being used in U.S. infant formulas. It is also important for pregnant and lactating women to obtain these vital nutrients to significantly enhance the level of DHA available to fetus and baby for better brain and eye development. Encapsulated in a vegetarian softgel, Vegetarian DHA Formula is ideal for everyone especially vegetarians.

Main Functions:

- Enhance brain activities, memory and concentration
- Improve eyesight and vision acuity
- Support infants' brain and vision development
- Help alleviate symptoms of sensitivity and release stress

Suitable for: Adults, women preparing for pregnancy, pregnant and lactating women, vegetarians



SCAN and Discover More About This Product!
立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！

CATALO
Vegetarian
DHA
Formula

Prenatal Plant DHA
100% Vegetarian Softgel

Enhance Brain Activities & Memory
Improve Eyesight & Visual Acuity
Natural Prenatal Supplement

400mg Vegetarian DHA per Serving

60 Softgels
DIETARY SUPPLEMENT

NUTRITIONAL SUPPORT
PREGNANCY & LACTATION

NATURAL ALGAE
100% VEGETARIAN

Nutrition Information

Serving Size: 2 Softgels (1720mg)
Servings Per Container: 30

Amount Per Serving			
<i>life'sDHA™</i> Vegetarian DHA Algal Oil		876mg	
- Omega-3 Fatty Acids		456mg	
- DHA (Docosahexaenoic Acid)		400mg	
- EPA (Eicosapentaenoic Acid)		10mg	
Energy (kcal)	10	Carbohydrates (g)	0.5
Total Fat (g)	1	- Sugars (g)	0
- Saturated Fat (g)	0.2	Protein (g)	0.0
- Trans Fat (g)	0.0	Sodium (mg)	0
Serving Directions	For pregnant and lactating women, take 1 softgel, 1-2 times daily. For adults, take 1-2 softgels daily. For children age 6 or above, take 1 softgel daily. Take after meal		
Ingredients	<i>life'sDHA™</i> Vegetarian DHA Algal Oil Other Ingredients: Purified Water, High Oleic Sunflower Oil, Modified Corn Starch, Humectant (Glycerin), Thickener (Carrageenan), Humectant (Sorbitol), Antioxidant (Natural Vitamin E), Color (Caramel), Flavor (Natural Rosemary Oil), Sunflower Lecithin, Color (Natural Beta Carotene), Vitamin C Ester. Contains Soy		
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight		
Net Weight	51.6g (860mg x 60 softgels)		

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

life'sDHA™ is a trademark of DSM

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods 5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong
Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
2968

美國家得路藻油DHA活腦補眼配方 深海魚類所蘊含的奧米加3脂肪酸DHA是來自深海微海藻。此配方以*life'sDHA™*專利技術，萃取出深藏於天然微海藻內的高純度藻油DHA精華，不但含重金屬或其他有害物質，亦無魚腥味，此DHA配方更獲美國FDA認可於初生嬰兒奶粉使用，品質純正，吸收率極高，幫助維持視覺影像清晰，改善易敏體質，亦可幫助補充孕婦及餵哺婦女所需DHA，讓嬰幼兒吸收並促進腦部及眼睛健康發展。配合特選植物軟膠囊，適合任何人士，尤其是適合全素食者食用。

主要功效：

- 活化大腦細胞，增強思考及記憶力
- 促進視力，維持視覺影像清晰
- 促進幼兒腦部及眼睛健康發展
- 有助舒緩易敏症狀及緊張情緒

適用人士：成人，計劃生育，懷孕及餵哺中婦女，素食者

建議食法	孕婦及餵哺中婦女：每天1-2次，每次1粒。成人：每天1-2粒。6歲或以上兒童：每天1粒。請於餐後服用
成份	天然高純度藻油植物DHA精華 其他成份：淨水，高油酸葵花籽油，改性玉米澱粉，水分保持劑（甘油），增稠劑（紅藻萃取物），水分保持劑（山梨醇），抗氧化劑（天然維他命E），色素（焦糖），香料（天然迷迭香油），葵花卵磷脂，色素（天然β-胡蘿蔔素），酯化維他命C。含大豆
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	51.6克（860毫克 x 60粒）
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質量。

美國CATALO客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM

產品編號 2968

營養資料

食用份量：2粒（1720毫克）
每包裝所含食用份量：30

每食用份量

天然高純度藻油植物DHA精華	876毫克
-奧米加3脂肪酸	456毫克
-DHA二十二碳六烯酸	400毫克
-EPA二十碳五烯酸	10毫克
能量（千卡）	10
蛋白質（克）	0.0
總脂肪（克）	1
-飽和脂肪（克）	0.2
-反式脂肪（克）	0.0
碳水化合物（克）	0.5
-糖（克）	0
鈉（毫克）	0